

Weblink: https://meet.desy.de/invited.sf?secret=lfT85Kpt.2Gzeg8S_telKw&id=86910
SIP video address: **mnich1@meet.desy.de**
Call / Meeting ID: **86910**
Phone: +49 40 8998 6060, then enter 86910#
or join this conference directly: **+49 40 8998 86910**

EN

This *Cisco Meeting Space* can be accessed at any time.

To join directly with a supported web browser (Firefox, Google Chrome) or the software application please use the web link above.

If you are not using a supported web browser please download and install Cisco Meeting Software:

Windows: <https://desy.de/~videoweb/cisco/ciscomeeting.msi>

Apple Mac OS: https://desy.de/~videoweb/cisco/Cisco_Meeting.dmg

Apple iOS: <https://itunes.apple.com/de/app/cisco-meeting/id1140536823>

You can also join with a SIP client (video conference system, Cisco Jabber, Cisco Meeting App, etc.) by using the video address.

To join by telephone, call +49 40 8998 6060, then enter call ID followed by the pound key (#).

In case of technical issues please contact DESY IT Meeting Service. For further information regarding *Cisco Meeting* at DESY please visit

http://it.desy.de/services/meeting_service/webconferences/cisco_meeting_server/index_eng.html

DE

Die Einwahl in diesen *Cisco Meeting Space* ist jederzeit möglich.

Um direkt mit einem unterstützten Web-Browser (Firefox, Google Chrome) oder der Cisco Meeting Software teilzunehmen, nutzen Sie bitte den obenstehenden Weblink.

Wenn sie keinen unterstützten Web-Browser verwenden, so downloaden und installieren Sie bitte die Cisco Meeting Software:

Windows: <https://desy.de/~videoweb/cisco/ciscomeeting.msi>

Apple Mac OS: https://desy.de/~videoweb/cisco/Cisco_Meeting.dmg

Apple iOS: <https://itunes.apple.com/de/app/cisco-meeting/id1140536823>

Alternativ ist die Einwahl mit einem SIP Client (z.B. einem Videokonferenzsystem, Cisco Jabber oder Cisco Meeting App) mit der angegebenen Videoadresse möglich.

Um per Telefon teilzunehmen wählen Sie +49 40 8998 6060, dann geben Sie die Call ID gefolgt von der Raute-Taste (#) ein.

Bei technischen Problemen wenden Sie sich bitte an den DESY IT Meeting Service. Weitere Informationen über *Cisco Meeting* bei DESY finden Sie unter

http://it.desy.de/dienste/meeting_service/webkonferenzen/cisco_meeting_server/